
附件1：

2017年苏州市高层次人才需求信息表

	单位名称
	江苏富淼科技股份有限公司
	联 系 人
	赵新栋

	地    址
	张家港市凤凰镇凤南路1号
	电子信箱
	hr.fm@feymer.com

	邮    编
	215613
	电    话
	0512-58110922

	网    址
	www.feymer.com
	传    真
	

	单    位    简    介

江苏富淼科技股份有限公司（富淼科技）是在飞翔集团原水溶性单体和高分子业务部门和北京瑞仕邦精细化工技术有限公司通过在过程水处理业务的全面整合成立的一家产权明晰、架构合理、执行现代管理制度的绿色化学品生产企业。公司位于江苏省张家港市飞翔化工集中区，占地面积330亩，注册资本金1.5亿元。2014年投资新建南通博亿化工有限公司，占地面积65亩，注册资金6500万元。
富淼科技以过程工业化学品和相关单体为产业核心，致力于水处理、制浆及造纸、日化、油田开采和矿物浮选等领域的水溶性聚合物和特殊单体新品开发、生产、销售和技术服务。公司拥有专业和高效的产品研发队伍，应用技术开发实验室和应用技术服务队伍，可为客户提供现场的技术服务和应用指导；同时可以根据客户的不同需求开发产品，为客户提供更专业的更有针对性的技术服务。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	膜科技总经理
	高分子
	膜科技管理
	硕士
	1
	面谈

	研发工程师
	高分子
	北京实验室研发
	博士
	1
	面谈

	应用工程师
	高分子
	应用技术
	硕士
	2
	面谈

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合  计
	需求岗位数 3 (个)，需求人数  4 (人)，涉及专业  1 (门)，

需求博士 1  (人)、硕士  2 (人)、本科及以下 0(人)。


	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 

(2017) 

	Name of the Organization
	Jiangsu Feymer Technology Co., Ltd.
	Contact Person
	Xindong Zhao

	Address   
	No. 1, Feng Nan Road, Fenghuang Town, Zhangjiagang city
	E-mail
	hr.fm@feymer.com

	Zip Code
	215613
	Telephone
	0512-58110922

	Web Site
	www.feymer.com
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization

Jiangsu Feymer Technology Co., Ltd. Is a JV of water soluble monomer and polymer business department of Feixiang Group and Beijing Response-Chem Specialty Chemical Technologies Co., Ltd. The company is located in Feixiang Chemical Industrial Park, Zhangjiagang City, Jiangsu Province. It covers an area of 330mu. The registered capital is 150 million RMB. In 2014, Feymer invests to establish Nantong Boyi Chemical Ltd., which covers an area of 65 mu in Nantong City, Jiangsu Province with registered capital 650 million RMB. 
 Regarding process industrial chemicals and relevant monomers as industrial core, Feymer Technology engages in developing, producing and marketing soluble polymers and special monomers in water treatment, daily chemical, oilfield exploitation, mineral flotation and other fields and in offering technical services. Regarding process industrial chemicals and relevant monomers as industrial core, Feymer Technology engages in developing, producing and marketing soluble polymers and special monomers in water treatment, daily chemical, oilfield exploitation, mineral flotation and other fields, and in offering technical services.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	General manager of membrane
	Polymer materials and enineering
	Management of membrane
	MA
	1
	

	R&D Engineer
	Polymer materials and enineering
	Research in Beijing lab
	Dr.
	1
	

	Application Engneer
	Polymer materials and enineering
	Application techniques
	MA
	2
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Total
	Position Number   3 ，Vacancy Number   4  ，Number of Related Major   1 ，

Doctor Degree   1 、Master Degree  2、Bachelor Degree and Below   0。

	Note
	


附件2：

2017年苏州市高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	江苏富淼科技股份有限公司
	单位性质
	股份有限公司

	单位地址
	张家港市凤凰镇凤南路1号
	邮    编
	215613

	网    址
	www.feymer.com
	电子邮件
	hl.zhang@feymer.com

	联 系 人
	张海玲
	电    话
	0512-58110734

	手    机
	15195601691
	传    真
	

	单位简介
	江苏富淼科技股份有限公司（富淼科技）是在飞翔集团原水溶性单体和高分子业务部门和北京瑞仕邦精细化工技术有限公司通过在过程水处理业务的全面整合成立的一家产权明晰、架构合理、执行现代管理制度的绿色化学品生产企业。公司位于江苏省张家港市飞翔化工集中区，占地面积330亩，注册资本金1.5亿元。2014年投资新建南通博亿化工有限公司，占地面积65亩，注册资金6500万元。
富淼科技以过程工业化学品和相关单体为产业核心，致力于水处理、制浆及造纸、日化、油田开采和矿物浮选等领域的水溶性聚合物和特殊单体新品开发、生产、销售和技术服务。公司拥有专业和高效的产品研发队伍，应用技术开发实验室和应用技术服务队伍，可为客户提供现场的技术服务和应用指导；同时可以根据客户的不同需求开发产品，为客户提供更专业的更有针对性的技术服务。

	项目名称
	粉体混合技术

	所属行业
	化工新材料

	项目介绍
	我司有粉体混合包装工艺，但现有设备使用中，粉体混合时间长，均匀程度差，经常出现粉体分层现象。并且混合过程导致粉体破碎成细粉。

希望通过合作寻找更优化的粉体混合技术，可以使产品混合更加快速均匀。希望混合过程不会过度磨损导致粉体粒径显著变小。

	合作条件
	

	备注
	


Suzhou Project Information for Foreign Experts

(2017) 

	Name of the Organization
	Jiangsu Feymer Technology Co., Ltd.
	Nature of the organization
	incorporated company

	Address
	No. 1, Feng Nan Road, Fenghuang Town, Zhangjiagang city
	Zip Code
	215613

	Web Site
	www.feymer.com
	E-mail
	hl.zhang@feymer.com

	Contact Person
	Hailing Zhang
	Tel
	0512-58110734

	Cell Phone
	15195601691
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization
	Jiangsu Feymer Technology Co., Ltd. Is a JV of water soluble monomer and polymer business department of Feixiang Group and Beijing Response-Chem Specialty Chemical Technologies Co., Ltd. The company is located in Feixiang Chemical Industrial Park, Zhangjiagang City, Jiangsu Province. It covers an area of 330mu. The registered capital is 150 million RMB. In 2014, Feymer invests to establish Nantong Boyi Chemical Ltd., which covers an area of 65 mu in Nantong City, Jiangsu Province with registered capital 650 million RMB. 
 Regarding process industrial chemicals and relevant monomers as industrial core, Feymer Technology engages in developing, producing and marketing soluble polymers and special monomers in water treatment, daily chemical, oilfield exploitation, mineral flotation and other fields and in offering technical services. Regarding process industrial chemicals and relevant monomers as industrial core, Feymer Technology engages in developing, producing and marketing soluble polymers and special monomers in water treatment, daily chemical, oilfield exploitation, mineral flotation and other fields, and in offering technical services.

	Name of the Project
	powder mixing technology

	Industry
	new chemical material

	Introduction of the Project
	We have the powder mixed packaging technology, but the powder mixing time is long,and there are poor uniformity and the phenomenon of powder stratification. And the mixing process causes the powder to break into lesser powder.
Hope that through cooperation to find a more optimized powder mixing technology, can make the product mix more quickly and evenly. Also  that the particle size of the powder will be significantly reduced due to excessive wear.

	Cooperation Conditions 
	

	Note
	


